
Referat, Trænermøde 21. marts 2024 i klubhuset 

Tilstede: René, Anette, Steen, Joan, Helena, Clara, Susanne, Jack, Ib, Lars og Katrine. 

 

1) Valg af ordstyrer 

Anette blev valgt 

 

2) Valg af referent 

Katrine blev valgt 

 

3) Nyt fra bestyrelsen 

René beretter: 

- Der er kommet ny kredsformand – Kristine Rye Svendsen 

- Kredsen har på generalforsamlingen besluttet at købe en komplet agilitybane, som 

lokalforeningerne kan låne til afholdelse af konkurrencer. 

- På landsmødet blev det drøftet hvordan man får flere frivillige i lokalforeningerne.  Det blev 

ligeledes drøftet om der skal være mere honorering i DcH. Pt. får kredsinstruktørerne i 

forbindelse med undervisning, men skal dette udvides til at omfatte flere?  

- Der kommer ikke ændringer i kontingentet til landforeningen for 2025.  

- Dommerudvalget er blevet nedlagt og der er blevet oprettet et DcH Programudvalg 

- Lokalt i DcH Fakse er der blevet anskaffet et solidt telt, som kan bruges til diverse 

arrangementer i klubben samt i forbindelse med en renovering af klubhuset (det er ikke 

planlagt, men det kommer på et tidspunkt) 

 

4) Nyt fra trænerudvalget, trænere og hold 

Anette fortæller at  

- Der er kommet et hvalpefortsætter hold med Lars som træner. Holdet bygger videre på 

hvalpetræningen og er et forløb på 20 uger, hvorefter man kan fortsætte på et andet hold. 

- Der er kommet en ny hjælpetræner på hvalpeholdet - Clara 

 

5) Nyt fra konkurrenceudvalget 

Der er lokalkonkurrence den 30. marts 2024; 4 b-hunde og 3 c-hunde 

Der er kredskonkurrence den 14. april 2024; 20 b-hunde og 5 c-hunde. Der er styr på sporlæggere 

og figuranter. 

 

6) Indkommet forslag: Oprettelse af aktivitetsudvalg v/Joan 

Joan fortæller om hendes tanker med udvalget: 

- Udvalget skal bestå af 6-8 deltagere, som ikke kun behøver være klubmedlemmer med også 

disses ægtefæller/familiemedlemmer. Dog skal/kan familiemedlemmer ikke deltage i 

aktiviteterne med hund.  

- Arrangementerne kan være fx fastelavn, halloween, juleafslutning, fællestræning ved ferier, 

foredrag mv.  



- Det er idé-haver der er tovholder  

- Udvalget sørger selv for køkkendelen, hvis dette skulle være nødvendigt. 

- Økonomien skal godkendes af bestyrelsen på forhånd 

- Joan vil komme rundt på alle holdene og fortælle om udvalget – så er der mulighed for at stille 

spørgsmål med det samme og få en snak omkring udvalget. 

Trænermødet besluttede at oprette aktivitetsudvalget – Joan og Steen er medlemmer af udvalget.   

 

7) Evt. 

Joan fortæller at hun er kredskonsulent – det vil sige, at hun står for alle adfærdskonsulenter i 

kreds 6. Joan vil gerne hjælpe alle hunde på alle hold – så man må meget gerne henvise til hende. 

Det er gratis (dog evt. kørsel)  

 

 

8) Næste møde 

Næste møde er 16. september 2024.  

 

 

 

 


